

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announces the following appointment which will take effect in early September:

Mr. George Elliott, 53, originally from London, Ontario, to be Minister-Counsellor (Public Affairs) in Washington.

Mr. Elliott has spent his professional career in journalism and advertising. Since 1948 he has been associated with MacLaren Advertising in various capacities and, most recently, was Vice-President and a Director of that Company.

Mr. Elliott replaces Mr. Richard O'Hagan who earlier was named Special Advisor on Communications in the Prime Minister's Office.

* * * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, annonce aujourd'hui la nomination suivante qui prendra effet au début de septembre:

M. George Elliott, âgé de 53 ans et originaire de London (Ontario), est nommé ministre-conseiller (affaires publiques) à Washington.

M. Elliott a fait carrière dans les domaines du journalisme et de la publicité. Depuis 1948, il est au service de la société MacLaren Advertising, où il a occupé divers postes. Encore tout récemment, il assumait les charges de président-directeur général adjoint de la société.

M. Elliott succède à M. Richard O'Hagan, qui a été nommé conseiller spécial en matière de communications au Cabinet du Premier ministre.